

SELL YOUR SILVER, GOLD AND PLATINUM

想要卖掉您的银、金和铂金的时候

Silver Bullion Pte Ltd is always interested to buy investment grade (.999 or higher) silver, gold and platinum bullion, regardless of where the bullion was originally purchased. We buy at very competitive rates.

Silver Bullion有限公司始终热衷于购买投资级（0.999或更高）银、金和铂金，无论这些贵金属最初是从哪里购买的，我们将都以非常具有竞争力的价格进行回购。

HOW IT WORKS

运作方式

► *For sellbacks that occur in our office:*

对于发生在我们办公室的回售：

1. Select the product(s) and quantity.
选择产品和数量。
2. Check that the total amount that you are selling back is 0.00 USD or more.
确保您回售的总金额不低于0.00美元。
3. Enter your personal information and payment instructions, and review details.
输入您的个人信息和付款说明，并校对详细信息。
4. Submit your order by clicking on "Submit".
点击“提交”提交订单。
5. Bring the products you wish to liquidate to us in our office within one business day, along with any identification document with photo for verification. We will pay you according to the payment mode you selected once we have verified the authenticity of your metal.

请在一个工作日内将您希望回售的商品带到我们的办公室，并携带附有照片的身份证明文件以供我们核实。一旦通过了贵金属的真伪检验，我们将按照您要求的付款方式付款。

► *Sell bullion stored under S.T.A.R. Storage:*

回售储存在S.T.A.R. 保险库中的贵金属：

1. Log in and go to your Storage Page.
登录并转到存储页面。
2. Click on "Request Sellback"
点击“请求回售”。
3. Select the currency you would like to be paid for, and any comments.
选择货币种类并添加注释。
4. Tick the checkbox beside the parcel/s you intend to sell, then click on "Review Sellback Request...".

勾选您打算出售的包裹旁边的复选框，然后单击“校对销售请求…”。

5. Review the details and click on “Submit Request”.

查看详细信息，然后单击“提交请求”。

6. We will then review the request and if everything is satisfactory, we will send you the purchase order and notify you of how we will arrange to transfer the funds back your linked bank account.

然后，我们将浏览您的请求，如果没有问题，我们将向您发送采购订单，并通知您我们如何将资金转回您的关联银行账户。

Contact us if your item/s are not listed below for us to quote a price. The below listed prices for bullion bars are valid for **Investment Precious Metals (IPM)**.

如您的商品未列于下面，请与**我们联系**，以便我们报价。以下所列价格项目适用于**贵金属投资 (IPM)**。

THINGS YOU NEED TO KNOW

您需要知道的事情

- **!** **Please bring the bullion that you are selling to Silver Bullion within one business day. [Click here](#) to see our office address and operating hours.**

! **请在一个工作日内将您要出售的贵金属带到Silver Bullion公司来。 [点击此处](#)查看我们的办公地址和营业时间。**

- Every sell back order placed is binding and a cancellation charge / market loss charge are levied if the order is cancelled.

每个回售订单都具有约束力，如果客户取消订单，我们将会收取取消/市场损失费用。

- Silver Bullion reserves the right not to buy back products in circumstances stated in **clause 4.2.3 of our User Agreement**.

Silver Bullion在**用户协议第4.2.3条**所述情况下，可以保留不回购商品的权利。

- Silver Bullion reserves the right to revise the buy-back price due to:

在下列情况下，Silver Bullion可以保留修改回购价格的权利：

- * seller's status as an existing client/non-client;

卖方是现有客户/非客户；

- * damaged products (e.g. dented coins, damaged packaging, cracked original capsule, etc.)*;

商品受损（如硬币有凹痕、包装破损、原装罐破裂等）*；

- * the listed prices for products are incorrect due to a technical error or otherwise;

由于技术错误或其他原因导致产品价格不正确；

** Except for products bought from Silver Bullion that may already have the damage when it was sold.*

除非，从Silver Bullion购买商品时，已经损坏的情况。

- Payments on local sellbacks exceeding 100,000 SGD shall be made within 2-5 business days.

对于金额超过100,000新元的本地回售订单，会在2-5个工作日内完成订单支付。

- For local sellbacks at our office, kindly note that we will have to make a copy of your NRIC or passport for identification purposes during the sellback process.

对于发生在我们办公室的本地回售，请注意，我们将在回购过程中保留一份您的身份证或护照副本，以便于识别。

SUBMIT A SELLBACK ORDER

提交回售订单

<input type="checkbox"/> SILVER COINS
<input checked="" type="checkbox"/> SILVER ROUNDS
<input type="checkbox"/> SILVER BARS
<input type="checkbox"/> GOLD BARS
<input type="checkbox"/> GOLD COINS
<input type="checkbox"/> PLATINUM BARS
<input type="checkbox"/> PLATINUM COINS
<input type="checkbox"/> PLATINUM ROUNDS
<input type="checkbox"/> PALLADIUM COINS

TOTAL SELLBACK VALUE **0.00 USD**
As of 15 Sep 2020 09:57 AM Singapore Time

To continue, select some bars and coins to sell back.